
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Jest porozumienie płacowe!
Szymek Cecotka

Po niezwykle burzliwych i emocjonujących obradach w dniu 15 lipca 2009r udało się osiągnąć porozumienie w
sprawie płac. Zespół negocjacyjny składający się z przedstawicieli wszystkich związków zawodowych, wynegocjował
z Prezesem Zarządu Elektrowni Bełchatów S.A Panem Jackiem Kaczorowskim,  podwyżkę stawek zasadniczych na
poziomie ok. 7.2% od 1 lipca 2009r.

Zawarte dziś porozumienie przewiduje:
    -  Obligatoryjną podwyżkę dla każdego pracownika w wysokości 100zł (ok.3.5% przyrostu wskaźnika)

    -  Resztę jako  podwyżkę procentową, przyznawaną uznaniowo.

Odniesiony sukces jest tym większy, że jak pamiętamy w lutym tego roku Zarząd PGE podjął uchwałę o nie
podnoszeniu płac w spółkach należących do Grupy. Ostatnie zawirowania dotyczące zmian w Zarządzie  Elektrowni
również nie napawały optymizmem. Udało się zatem przełamać widoczny od pewnego czasu impas, który rokuje
umiarkowane nadzieje na pozytywne rozwiązania również przy negocjacjach dotyczących następnych spraw.
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